
Z Á P I S N I C A

                           z 8.  zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Štiavniku, 
konaného dňa 15.12. 2023

Miesto konania :  Zasadačka Obecného úradu Štiavnik

Prítomní:
Starosta obce – Ing. Štefan Vároš
Poslanci  Obecného  zastupiteľstva  – Mgr.  Mária  Belková,  Katarína  Bobríková,   Štefan 
Fajbík, Bc. Jozef Glonek, Štefan Harvanec, Bc. Jaroslav Kuciak, Mgr. Michal Kuciak, MBA, 
Dušan Mišejka, Milan Mišutka,  Miroslav Vároš 
Poslanec Štefan Bočinec prišiel počas zasadnutia OZ. 
Zapisovateľka – Ing. Silvia Parčišová
Ostatní prítomní:  HK obce Bc. Jozefína Šipková, občan pán Peter Kramář

1. Otvorenie  zasadnutia   OZ  

Starosta obce Štiavnik, Ing. Štefan Vároš  privítal všetkých prítomných a otvoril 8. a zároveň 
koncoročné  zasadnutie  Obecného  zastupiteľstva  v Štiavniku.   Konštatoval,   že  je 
ZASADNUTIE  v zmysle § 2 ods. 2, zákona č. 369/1990 Z.z. o obecnom zriadení v znení 
neskorších predpisov   UZNÁŠANIA  SCHOPNÉ, nakoľko  je prítomných  10  poslancov 
z celkového počtu 11.   

2  .   Určenie zapisovateľky a     overovateľov zápisnice  

Starosta obce  určil   zapisovateľku p. Ing. Silviu Parčišovú a overovateľov zápisnice pána 
Štefana Fajbíka a Miroslava Vároša.      

3a.  Schválenie  programu v pozvánke
(viď prílohy)

Obecné zastupiteľstvo v Štiavniku schválilo   program  8.   zasadnutia  OZ  v Štiavniku 
v zmysle predloženého návrhu v pozvánke. 

HLASOVANIE:  za – 10, proti – 0, zdržal sa - 0, nehlasoval - 0

3b.  Schválenie zmien v     programe  

Starosta obce navrhol doplniť do programu zasadnutia  Správu audítora ku konsolidovanej 
účtovnej  závierke  za rok 2022  a  ku konsolidovanej   výročnej  správe obce za rok 2022, 
Konsolidovanú  výročnú správu za  rok   2022,   Rozpočtové  opatrenie  č.  6/2023,   žiadosť 
Tomáša Palku a spol.  o opravu cestnej komunikácie,  žiadosť Tomáša Palku a Mgr. Jany 
Palkovej  o  prejednanie  požiadaviek,  žiadosť  o podpísanie  návrhu  zmluvy  o prevode 



vlastníctva č. 04140/2023-PKZP-K40361/23.00   mandátnym certifikátom  a vyradiť  návrh 
nájomnej zmluvy na byt pre p. Miroslava Fupšu.
Poslankyňa  Mgr.  Mária  Belková  navrhla  zaradiť  do  programu  zasadnutia  OZ   Správu 
finančnej komisie.
Poslanec Mgr. Michal Kuciak, MBA požadoval zaradiť do bodu Rôzne  Návrh na odvolanie 
Obecnej rady. 
Poslanec Štefan Fajbík navrhol prednostne prejednať žiadosť prítomného pána Petra Kramářa, 
ktorý na to odpovedal, že to nie je potrebné, on počká, kým prejdú poslanci k žiadostiam. 

Obecné zastupiteľstvo Obce Štiavnik  schválilo  doplnenie do programu 8. zasadnutia OZ 
v Štiavniku :

- Správa finančnej komisie
- Správa audítora ku konsolidovanej účtovnej závierke za rok 2022  a ku konsolidovanej  
   výročnej správe obce za rok 2022
-  Konsolidovaná výročná správa za rok  2022
-  Rozpočtové opatrenie č. 6/2023

doplnenie  do bodu  Žiadosti:   
-  žiadosť  o podpísanie  návrhu  zmluvy  o prevode  vlastníctva  č.  04140/2023-PKZP-
K40361/23.00   mandátnym certifikátom
- žiadosť Tomáša Palku a spol.  o opravu cestnej komunikácie
- žiadosť Tomáša Palku a Mgr. Jany Palkovej o prejednanie požiadaviek (osadenie zrkadla  a 
osvetlenia, vyasfaltovanie miestnej cesty)

Vyradenie návrhu nájomnej zmluvy na byt pre p. Miroslava Fupšu
 a doplnenie do bodu Rôzne:   Návrh na odvolanie Obecnej rady.

HLASOVANIE:  za – 10, proti – 0, zdržal sa - 0, nehlasoval - 0

3c.  Schválenie upraveného programu zasadnutia OZ

Obecné  zastupiteľstvo  v Štiavniku   schválilo   upravený  program  8.   zasadnutia  OZ 
v Štiavniku:

1.    Otvorenie zasadnutia obecného zastupiteľstva 
2.    Určenie zapisovateľky a overovateľov zápisnice
3.    Schválenie programu zasadnutia OZ
4.    Informácia starostu obce o plnení úloh v roku 2023
5.   Stanovisko  Hlavného  kontrolóra  obce  k návrhu  rozpočtu  Obce  Štiavnik  na  rok  2024 

s výhľadom na roky 2025-2026   
6.    Programový rozpočet obce Štiavnik pre rok 2024 s výhľadom na roky 2025-2026
7.    Správa finančnej komisie
8.    Návrh plánu kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky na 1. polrok 2024        
9.    Návrh VZN č. 2/2023, ktorým sa zrušuje VZN č. 3/2022 a jeho dodatok č. 1 
10.   Návrh  zmluvy  o poskytnutí  finančných  prostriedkov  na  mzdy  a prevádzku  škôl 

a školských  zariadení   



11.   Návrh  VZN  č.  3/2023   o  poplatkoch  za  znečisťovanie  ovzdušia  z  malých  zdrojov 
znečisťovania ovzdušia na území Obce Štiavnik     

12.  Návrh VZN č. 4/2023   o miestnych daniach a poplatku za komunálne odpady a drobné 
stavebné odpady na kalendárny rok 2024  

13.  Návrh VZN č. 5/2023  o dani z nehnuteľnosti na kalendárny rok 2024
14.  Návrh dodatku č.  4/2023 k Všeobecnému záväznému nariadeniu obce Štiavnik č. 7/2016 

o nakladaní s komunálnymi odpadmi a s drobnými stavebnými odpadmi na území Obce 
Štiavnik      

15.  Schválenie   prebytočnosti  a zámeru  zámeny  novovytvoreného  pozemku  parc.č.  CKN 
4116/5 -  zastavaná plocha vo výmere 80 m2, vytvoreného z parc.č. CKN 4116/4 v kat.úz. 
Štiavnik,   zapísanom na LV č.  2741   pre p. Máriu Glonekovú, Štiavnik za parc.č. CKN 
6653/11 – záhrada vo výmere 81 m2 v jej vlastníctve

16.  Správa audítora ku konsolidovanej účtovnej závierke za rok 2022  a ku konsolidovanej  
        výročnej správe obce za rok 2022
17.   Konsolidovaná výročná správa za rok  2022
18.   Rozpočtové opatrenie č. 6/2023
19.   Žiadosti
Staršie:
p. Martin Kvašňovský – žiadosť o prenájom obecného pozemku
p. Blažej Michút – žiadosť o zámenu pozemkov v podielovom spoluvlastníctve
p. Štefan Krajči – so súhlasom predchádzajúcej žiadateľky p. Oľgy Šutarovej – žiadosť 
o pozemok pod garáž
Nové: 
žiadosť o podpísanie návrhu zmluvy o prevode vlastníctva č. 04140/2023-PKZP-
K40361/23.00   mandátnym certifikátom
Ing. Peter Kramář – žiadosť o odkúpenie parcely
p. Peter Možucha – žiadosť o odpredaj pozemku
Ing. Stanislav Jendrišák – žiadosť o nájom pozemku
p. Beňadik Machciník – žiadosť o prenájom nehnuteľného majetku obce
p. Michal Borovička – žiadosť o prenájom pozemku pod dvojgaráž
p. Tomáš Palko a spol. - žiadosť o opravu cestnej komunikácie
p. Tomáš Palko a Mgr. Jana Palková - žiadosť o prejednanie požiadaviek (osadenie zrkadla  a 
osvetlenia, vyasfaltovanie miestnej cesty)
20.    Rôzne    
Návrh nájomnej zmluvy na byt pre p. Janu Illovú
Návrh nájomnej zmluvy na byt pre p. Marianu Murčovú
Cenová  ponuka  na  materiál  a prácu  na  zariadenie  kancelárie  pre  podporný  školský  tím 
(psychológ a pod.)
Návrh na odvolanie obecnej rady        
                                                                                                                                                        
21.    Záver

HLASOVANIE:  za – 10, proti – 0, zdržal sa - 0, nehlasoval - 0

4.  Informácia starostu obce o     plnení úloh v     roku 2023  
(viď prílohy)

Starosta  obce  prečítal  prítomným  vyhodnotenie  roka  2023,v ktorom  informoval 
o prebiehajúcich projektoch vo fáze pred dokončením:  Zvýšenie kapacity Materskej školy, 

https://www.stiavnik.sk/zverejnovanie-detail/362114/navrh-dodatok-k-vseobecne-zavazne-nariadenie-obce-stiavnik-c-7-2016-o-nakladani-s-komunalnymi-odpadmi-a-s-drobnymi-stavebnymi-odpadmi-na-uzemi-obce-stiavnik
https://www.stiavnik.sk/zverejnovanie-detail/362114/navrh-dodatok-k-vseobecne-zavazne-nariadenie-obce-stiavnik-c-7-2016-o-nakladani-s-komunalnymi-odpadmi-a-s-drobnymi-stavebnymi-odpadmi-na-uzemi-obce-stiavnik
https://www.stiavnik.sk/zverejnovanie-detail/362114/navrh-dodatok-k-vseobecne-zavazne-nariadenie-obce-stiavnik-c-7-2016-o-nakladani-s-komunalnymi-odpadmi-a-s-drobnymi-stavebnymi-odpadmi-na-uzemi-obce-stiavnik
https://www.stiavnik.sk/zverejnovanie-detail/361740/navrh-vseobecne-zavazne-nariadenie-obce-stiavnik-c-2023-o-dani-z-nehnutelnosti-na-kalendarny-rok-2024
https://www.stiavnik.sk/zverejnovanie-detail/362108/navrh-vseobecne-zavazne-nariadenie-obce-stiavnik-c-2023-o-miestnych-daniach-a-poplatku-za-komunane-odpady-a-drobne-stavebne-odpady-na-kalendarny-rok-2024
https://www.stiavnik.sk/zverejnovanie-detail/362108/navrh-vseobecne-zavazne-nariadenie-obce-stiavnik-c-2023-o-miestnych-daniach-a-poplatku-za-komunane-odpady-a-drobne-stavebne-odpady-na-kalendarny-rok-2024
https://www.stiavnik.sk/zverejnovanie-detail/362109/navrh-vseobecne-zavazne-nariadenie-obce-stiavnik-c-2023-o-poplatkoch-za-znecistovani-ovzdusia-z-malych-zdrojov-znecistenia-ovzdusia-na-uzemi-obce-stiavnik
https://www.stiavnik.sk/zverejnovanie-detail/362109/navrh-vseobecne-zavazne-nariadenie-obce-stiavnik-c-2023-o-poplatkoch-za-znecistovani-ovzdusia-z-malych-zdrojov-znecistenia-ovzdusia-na-uzemi-obce-stiavnik


Mechanicko-biologická úprava zmesového komunálneho odpadu, o výzve na rekonštrukciu 
bývalej  knižnice  na  Múzeum  tradičnej  kultúry  a výzve  na  Rekonštrukciu  a modernizáciu 
Základnej školy  a o ďalších vykonaných prácach v našej obci. 
Obec aj napriek negatívnym vplyvom nezvýšila dane a poplatky, iba poplatok za komunálny 
odpad sa zvýšil o 2 €  na 31 €/osoba/rok. 

Poslanec Mgr. Michal Kuciak, MBA nadviazal na poplatok za komunálny odpad a navrhol, 
aby starosta  obce do vyhodnotenia  doplnil,  že  sa nebudú preplácať  žetóny,  ktoré občania 
neodovzdali pri zbere komunálneho odpadu, nakoľko minulý rok sľúbil starosta obce, že sa 
k tomu vyjadrí.  Podľa starostu obce nepatrí táto informácia do vyhodnotenia za rok 2023, 
nakoniec súhlasil, že pripraví také stanovisko a dá ho zverejniť. 
Poslanec Mgr. Michal Kuciak, MBA sa opýtal, či bol naplnený cieľ, znížiť množstvo odpadu 
vyprodukovaného občanmi. Starosta obce odpovedal, že podľa štatistiky sa o niečo znížil, ale 
jeho cieľom bolo zistiť, či občanom stačí vyvážať odpad 1x za mesiac.  Na včerajšie stretnutie 
v Kultúrnom dome ohľadom zmeny vývozu komunálneho odpadu prišlo pár občanov a pýtali 
sa starostu obce, či ostane zachovaný vývoz plienok  a čo keď náhodou bude mať niekto viac 
odpadu.  Takéto situácie bude riešiť starosta obce s každým občanom individuálne. 

Obecné zastupiteľstvo v Štiavniku  zobralo  na vedomie  informáciu  starostu obce o plnení 
úloh v roku 2023. 

HLASOVANIE:  za – 11, proti – 0, zdržal sa - 0, nehlasoval - 0

5.   Stanovisko  HK obce  k     návrhu  rozpočtu  Obce  Štiavnik  na  rok  2024   
s     výhľadom na roky 2025-2026  
(viď prílohy)

Poslanci OZ dostali stanovisko HK obce a tiež rozpočet obce Štiavnik do e-mailov. Hlavná 
kontrolórka  obce,  Bc.  Jozefína  Šipková  poslancom  pripomenula,  že  každý  rok  dáva 
stanovisko k rozpočtu  obce,  ktorý  musí  byť  zostavený  v programovej  štruktúre.  Rozpočet 
obce je vyrovnaný, pri jeho tvorbe bol zohľadnený rok 2023, nakoľko ešte nie je schválený 
štátny  rozpočet.  Rozpočet  na  rok  2024  odporúča  schváliť,  keďže  je  veľmi  dôležitý  pri 
žiadostiach o NFP na obecné projekty. 

Obecné zastupiteľstvo v Štiavniku  zobralo na vedomie  stanovisko hlavného kontrolóra k 
návrhu rozpočtu Obce Štiavnik na rok 2024 s výhľadom na roky 2025 – 2026.

HLASOVANIE:  za – 11, proti – 0, zdržal sa - 0, nehlasoval - 0

6.   Programový rozpočet obce Štiavnik pre rok 2024 s     výhľadom na roky   
2025-2026
(viď prílohy)

Poslanec  Miroslav  Vároš  prítomných  informoval,  že  mnoho obcí  neschválilo  rozpočet  na 
budúci  rok,  sú v rozpočtovom provizóriu.  Už teraz  vláda  SR vyhlasuje,  že  týmto obciam 
finančne pomôže ako prvým. Súhlasil, že poslanci OZ musia schváliť rozpočet na budúci rok, 



inak  by  sme  sa  stali  nedôveryhodným  partnerom  a nemohli  by  sme  čerpať  finančné 
prostriedky z eurofondov. 

Hlavná kontrolórka  obce  pripomenula,  že  väčšine  obcí  uškodil  systém výpočtu  daňového 
bonusu, ako ho bývalý premiér nastavil, taktiež sa navýšili platy pedagogickým pracovníkom 
a ubralo sa z podielových daní.
Starosta  obce  súhlasil,  že  v niektorých  veľkých  mestách  hrozilo,  že  poslanci  neschvália 
rozpočty, nakoniec väčšina miest riešila deficit zvýšením daní aj o 100%. V takýchto mestách 
sa bijú politické názory poslancov, u nás to nehrozí, nakoľko nechceme občanom ubližovať. 

Poslanec  Mgr.  Michal  Kuciak,  MBA  sa  opýtal,   prečo  máme  v rozpočte  pre  Súkromné 
centrum voľného času vyčlenených 53 000,00 € a v zmluve je len 50 000, 00 €.  Starosta obce 
vysvetlil,  že v rozpočte sú už zahrnuté aj náklady na energie a prípadné opravy. Tento rok 
obec zaplatila opravu plynového kotla. 
Poslanec Mgr. Michal Kuciak,  MBA a Bc. Jaroslav Kuciak pripomenuli  schválené opravy 
miestnych  ciest,  ktoré  by  mali  byť  prioritou  na  budúci  rok,  keď  budeme  vedieť  výšku 
podielových daní. Poslanec Mgr. Michal Kuciak, MBA navrhol, aby poslanci spoločne prešli 
našu obec a spisovali, ktoré cesty budú mať prioritu pri asfaltovaní.  
Poslanec  Miroslav  Vároš  pripomenul,  že  v jeho  obvode  sa  nič  nebudovalo  od   začiatku 
výstavby  Kultúrneho  domu  kvôli  splácaniu  úveru,  ktorý  si  obec  zobrala.  Starosta  obce 
odpovedal,  že terajšia  vláda sľubuje, že samosprávam vykryje zvýšené náklady. Ak sľuby 
splnia a obci ostanú navyše finančné prostriedky, môžeme začať asfaltovať cesty.

Obecné zastupiteľstvo v Štiavniku  schválilo   programový rozpočet  obce Štiavnik na rok 
2024.

HLASOVANIE:  za – 11, proti – 0, zdržal sa - 0, nehlasoval - 0

Obecné zastupiteľstvo v Štiavniku   zobralo  na vedomie  rozpočet obce Štiavnik na roky 
2025 – 2026. 

HLASOVANIE:  za – 11, proti – 0, zdržal sa - 0, nehlasoval - 0

7.  Správa finančnej komisie

Predsedkyňa finančnej  komisie  Mgr.  Mária  Belková prítomných informovala,  že finančná 
komisia  na  svojom  zasadnutí  upravila  rozpočet  presunutím  finančných  prostriedkov  na 
kultúrne podujatia a ponížením športových výdavkov. Tiež sa jej členovia dohodli na návrhu 
odmeny hlavnej kontrolórke obce vo výške jej jedného funkčného platu.

Obecné zastupiteľstvo v Štiavniku
A. zobralo  na vedomie

správu finančnej komisie,

B. schválilo
odmenu hlavnej kontrolórke obce, Bc. Jozefíne Šipkovej vo výške jedného funkčného platu.



HLASOVANIE:  za – 11, proti – 0, zdržal sa - 0, nehlasoval - 0

8.  Návrh plánu kontrolnej činnosti HK na 1. polrok 2024
(viď prílohy)

Ku návrhu plánu kontrolnej činnosti HK obce, ktorý  dostali poslanci OZ do e-mailov, nemali 
nič na doplnenie.

Obecné zastupiteľstvo v Štiavniku 
A. schválilo

plán kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky na 1. polrok 2024,

B. poverilo
hlavnú kontrolórku na výkon kontroly v súlade so schváleným plánom kontrolnej činnosti na 
1. polrok 2024.

HLASOVANIE:  za – 11, proti – 0, zdržal sa - 0, nehlasoval - 0

9.   Návrh VZN č. 2/2023, ktorým sa zrušuje VZN č. 3/2022 a     jeho dodatok   
č.1
(viď prílohy)

Návrh VZN č. 2/2023 dostali poslanci OZ do e-mailových schránok. Starosta obce vysvetlil,  
že  sa  zmenila  legislatíva,  preto  obec  už  nemusí  mať  VZN na  určenie  výšky  dotácie  na 
materskú škôlku, stačí to schváliť v rozpočte.

Obecné zastupiteľstvo v Štiavniku  schválilo  VZN  č.  2/023,  ktorým  sa  zrušuje  VZN  č. 
3/2022 a jeho dodatok č. 1 o určení výšky dotácie na prevádzku a mzdy na dieťa materskej 
školy alebo dieťa a žiaka školských zariadení so sídlom na území obce Štiavnik. 

HLASOVANIE:  za – 11, proti – 0, zdržal sa - 0, nehlasoval - 0

10.  Návrh  zmluvy  o  poskytnutí  finančných  prostriedkov  na  mzdy 
a     prevádzku škôl a     školských zariadení  
(viď prílohy)

Zmluvu dostali poslanci OZ do e-mailov a diskutovali o nej pri bode 6. Programový rozpočet 
obce Štiavnik pre rok 2024 s výhľadom na roky 2025-2026.

Obecné zastupiteľstvo v Štiavniku
A. schválilo



poskytnutie finančných prostriedkov na mzdy a prevádzku  Súkromného centra voľného času, 
so sídlom Štiavnik 177, 013 55  Štiavnik  v sume 50 000,00 €, 

B. schválilo,
aby starosta obce, Ing. Štefan Vároš podpísal Zmluvu o poskytnutí finančných prostriedkov 
na mzdy a prevádzku škôl a školských zariadení medzi Obcou Štiavnik, so sídlom Štiavnik 
1350, 013 55  Štiavnik a Súkromným centrom voľného času, so sídlom Štiavnik 177, 013 55 
Štiavnik.

HLASOVANIE:  za – 11, proti – 0, zdržal sa - 0, nehlasoval - 0

11. Návrh VZN č. 3/2023 o     poplatkoch za znečisťovanie ovzdušia z     malých   
zdrojov znečisťovania ovzdušia na území Obce Štiavnik
(viď prílohy)

Návrh VZN dostali poslanci OZ do ich e-mailových schránok.  Starosta obce vysvetlil,  že 
nedochádza k zmenám, ceny sa nenavyšujú. 

Obecné zastupiteľstvo v Štiavniku  schválilo   VZN  č.  3/2023    o  poplatkoch  za 
znečisťovanie ovzdušia z malých zdrojov znečisťovania ovzdušia na území Obce Štiavnik 
podľa predloženého návrhu. 

HLASOVANIE:  za – 11, proti – 0, zdržal sa - 0, nehlasoval - 0

12.  Návrh VZN č. 4/2023 o miestnych daniach a     poplatku za komunálne   
odpady a     drobné stavebné odpady na kalendárny rok 2024  
(viď prílohy)

Návrh VZN dostali poslanci OZ do ich e-mailových schránok.  Ako už hovoril starosta obce 
v bode 4. Informácia starostu obce o plnení úloh v roku 2023 , miestne dane sa nenavyšovali 
iba  poplatok  za  komunálny odpad na  31  €/osoba/rok.  Obec musí  ešte  nakúpiť  popolnice 
a vybudovať stojisko na smetné nádoby pre bytový dom súp.č. 1330. 

Poslanec Bc. Jozef Glonek pripomenul, že obci by sa hodilo nové zberné vozidlo. Starosta 
obce  odpovedal,  že  práve  dnes  prišlo  zamietnutie  nášho  odvolania  voči  rozhodnutiu 
o neschválení žiadosti o NFP na obstaranie nového zberného vozidla.  Podľa neho jedným 
z riešení by bolo zakúpiť auto s váhou, no nebolo by to efektívne, nakoľko robiť štatistiku by 
bola ďalšia robota pre zamestnankyňu obce. Hľadá cestu, aby vyhovel čo najviac ľuďom. 

Obecné zastupiteľstvo   v Štiavniku   schválilo   VZN č.  4/2023   o  miestnych daniach  a 
poplatku za komunálne odpady a drobné stavebné odpady na kalendárny rok 2024  podľa 
predloženého návrhu. 

HLASOVANIE:  za – 11, proti – 0, zdržal sa - 0, nehlasoval – 0



13.  Návrh VZN č. 5/2023 o dani z     nehnuteľnosti na kalendárny rok 2024  
(viď prílohy)

Návrh VZN dostali poslanci OZ do ich e-mailových schránok a nemali k nemu pripomienky. 
Starosta obce vysvetlil, že do VZN bol iba doplnený Farský úrad, ktorý ani po minulé roky 
neplatil dane, nakoľko je od platenia daní oslobodený.    

Obecné zastupiteľstvo v Štiavniku  schválilo   VZN č.  5/2023  o dani z nehnuteľnosti  na 
kalendárny rok 2024 podľa predloženého návrhu. 

HLASOVANIE:  za – 11, proti – 0, zdržal sa - 0, nehlasoval - 0

14.   Návrh dodatku č. 4/2023 k VZN obce Štiavnik č. 7/2016 o nakladaní 
s     komunálnymi odpadmi a     s     drobnými stavebnými odpadmi na území obce   
Štiavnik
(viď prílohy)
 
Ako už spomenul starosta obce v bode 4. Informácia starostu obce o plnení úloh v roku 2023 , 
navýšil sa poplatok za komunálny odpad na 31 €/osoba/rok a frekvencia vývozu sa zmenila 
na raz za mesiac. Plasty sa budú zberať ako doteraz, plienky každý pondelok. Nadštandardné 
požiadavky ľudí bude riešiť individuálne. 

Obecné zastupiteľstvo v Štiavniku  schválilo  dodatok č.  4/2023 k Všeobecnému záväznému 
nariadeniu  obce  Štiavnik  č.  7/2016  o  nakladaní  s  komunálnymi  odpadmi  a  s  drobnými 
stavebnými odpadmi na území Obce Štiavnik podľa predloženého návrhu. 

HLASOVANIE:  za – 10, proti – 0, zdržal sa - 1, nehlasoval - 0

15.  Schválenie prebytočnosti a     zámeru zámeny novovytvoreného pozemku   
parc.č.  CKN  4116/5  –  zastavaná  plocha  vo  výmere  80  m  2  ,  vytvoreného   
z     parc.č. CKN 4116/4 v     kat.úz. Štiavnik, zapísanom na LV č. 2741 pre p.   
Máriu Glonekovú, Štiavnik za parc.č. CKN 6653/11 – záhrada vo výmere 
81 m  2   v     jej vlastníctve  

Pred  pár  mesiacmi  odporučili  poslanci  OZ  p.  Márii  Glonekovej,  aby  si  dala  vyhotoviť 
geometrický  plán,  ktorý  teraz  predložila.   Starosta  obce  vysvetlil,  že  po  novele  Zákona 
o majetku obcí, nesmie už obec zamieňať pozemok – zastavanú plochu a nádvorie za rovnakú 
výmeru pozemku – záhrada, nakoľko podľa prieskumu trhu sa cena záhrad a ttp pohybuje na 
úrovni v priemere 13,50 €/m2  a podľa najnovšieho znaleckého posudku je cena zastavanej 
plochy  v obci  cca  31  €/m2 .  Preto  je  potrebné,  aby  p.  Gloneková  ponúkla  obci  aspoň 
o polovicu výmery viac,  konkrétne časť jej  podielu v prístupovej  ceste CKN 6615/57  ku 
silážnym jamám.  



Obecné zastupiteľstvo v  Štiavniku
A. schválilo
trvalú prebytočnosť  novovytvoreného pozemku parc.č. CKN 4116/5 -  zastavaná plocha vo 
výmere 80 m2, vytvoreného z parc.č. CKN 4116/4 v kat.úz. Štiavnik,   zapísanom na LV č. 
2741,

B. schválilo 
zámer zámeny novovytvoreného pozemku parc.č. CKN 4116/5 -  zastavaná plocha vo výmere 
80 m2, vytvoreného z parc.č. CKN 4116/4 v kat.úz. Štiavnik,   zapísanom na LV č.  2741,

pre p. Máriu Glonekovú, bytom Štiavnik 281, 013 55  Štiavnik  za parc.č. CKN 6653/11 – 
záhrada vo výmere 81 m2  a parc.č. CKN 6615/57 – zastavaná plocha a nádvorie vo výmere 
447 m2   v podiele 2/10  (t.j. 44,70 m2)  v jej vlastníctve,   z dôvodu hodného osobitného 
zreteľa v zmysle  ustanovenia  § 9a ods.  15 písm. f)  zákona Slovenskej  národnej  rady č. 
138/1991 Zb. o majetku obcí v znení    Zákona č. 137/2023 Z. z., ktorým sa mení a dopĺňa 
zákon Slovenskej národnej rady č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších predpisov 
a ktorým sa dopĺňa zákon Slovenskej národnej rady č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v 
znení neskorších predpisov a v zmysle platných Zásad hospodárenia a nakladania s majetkom 
obce Štiavnik Čl. 8 Dôvody hodné osobitného zreteľa a podmienky zníženia ceny, písm. g a 
h,

bezodplatne. 

HLASOVANIE:  za – 10, proti – 0, zdržal sa - 1, nehlasoval - 0

16. Správa audítora ku konsolidovanej účtovnej závierke za rok 2022  a ku 
konsolidovanej  výročnej správe obce za rok 2022
(viď prílohy)

Správu audítora dostali poslanci OZ do e-mailov a nemali žiadne pripomienky. 

Obecné  zastupiteľstvo  v Štiavniku   zobralo  na  vedomie   Správu  nezávislého  audítora  z 
auditu konsolidovanej účtovnej závierky a Správu k ďalším požiadavkám zákonov a iných 
právnych predpisov k 31.12. 2022.

HLASOVANIE:  za – 11, proti – 0, zdržal sa - 0, nehlasoval - 0

17. Konsolidovaná výročná správa za rok 2022
(viď prílohy)

Starosta obce sa opýtal poslancov OZ, či majú nejaké otázky k predloženej Konsolidovanej 
výročnej správe za rok 2022, ktorú dostali do svojich e-mailových schránok.
Poslanec Milan Mišutka upozornil  na obchvat,  ktorý je zahrnutý v dlhodobom výhľade, je 
potrebné  ho  vymazať,  nakoľko  ľudia  sú  vyrozumení  s tým,  že  sa  obchvat  robiť  nebude. 
Starosta obce vysvetlil, že je to len vízia do budúcna, keby sa realizovali pozemkové úpravy, 
tento dokument nikoho k ničomu nezaväzuje, no dozrie na to, aby sa obchvat vyškrtol. 



Obecné zastupiteľstvo v Štiavniku  zobralo na vedomie  Konsolidovanú výročnú správu obce 
Štiavnik za rok 2022.

HLASOVANIE:  za – 11, proti – 0, zdržal sa - 0, nehlasoval - 0

18.  Rozpočtové opatrenie  č. 6/2023
(viď prílohy)

Starosta obce poslancom vysvetlil, že v tomto rozpočtovom opatrení je zahrnuté aj čerpanie 
úveru,  ktorý  nám  poskytne  víťazný  uchádzač  obchodnej  verejnej  súťaže  –  Slovenská 
sporiteľňa, a.s.

Obecné zastupiteľstvo v Štiavniku  zobralo na vedomie  zvýšenie rozpočtu obce Štiavnik na 
rok  2023  vo  výške  1 697 340,32 €   na  príjmovej  a rovnako  aj  na  výdavkovej  strane 
rozpočtovým opatrením č. 6/2023 v zmysle vnútorného predpisu obce Štiavnik č. 1/2012, ako 
i ustanovenia  §  14  ods.  1  zákona  č.  583/2004  Z.z.  o rozpočtových  pravidlách  územnej 
samosprávy a o zmene a doplnení niektorých zákonov v znení neskorších predpisov. 

HLASOVANIE:  za – 11, proti – 0, zdržal sa - 0, nehlasoval - 0

Obecné zastupiteľstvo v  Štiavniku schválilo  úpravy rozpočtu obce Štiavnik na rok 2023, 
a to:

a) zvýšenie príjmového rozpočtu o sumu 303 659,68 € (v tom je aj čerpanie úveru  
                                                                                             SlSp vo výške 218  766,08 
€)

b) zvýšenie výdavkového rozpočtu o sumu 261 689,68 €.

HLASOVANIE:  za – 11, proti – 0, zdržal sa - 0, nehlasoval - 0

Obecné zastupiteľstvo v Štiavniku  schválilo   čerpanie úveru SlSp vo výške 218 766,08 € 
na dofinancovanie projektu:    Prestavba objektu školy na materskú školu (budova súp.č. 151).

HLASOVANIE:  za – 11, proti – 0, zdržal sa - 0, nehlasoval - 0

19.  Žiadosti  

p. Martin Kvašňovský – žiadosť o     prenájom obecného pozemku   

Predseda stavebnej komisie, Bc. Jozef Glonek vysvetlil, že p. Kvašňovský má pri rodinnom 
dome  svojej  manželky  už  postavenú  garáž,  no   nemá  kde  parkovať  dodávku.  Stavebná 
komisia odporúča, aby mu obec časť pozemku na stavbu prístrešku prenajala. 
 



Obecné zastupiteľstvo v  Štiavniku
A. schválilo

dočasnú prebytočnosť  časti, t.j. 24 m2  z pozemku parc.č. CKN 4242/60 -  vodná plocha vo 
výmere 1737 m2,   zapísanom na LV č.  2741,

B. schválilo 
zámer  prenájmu  časti, t.j. 24 m2  z pozemku parc.č. CKN 4242/60 -  vodná plocha vo výmere 
1737 m2,   zapísanom na LV č.  2741,

pre p. Martina Kvašňovského, bytom Štiavnik 1510, 013 55  Štiavnik,  z dôvodu hodného 
osobitného zreteľa v zmysle  ustanovenia § 9aa ods. 2 písm. e) zákona Slovenskej národnej 
rady č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení    Zákona č. 137/2023 Z. z., ktorým sa mení a  
dopĺňa zákon Slovenskej národnej rady č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších 
predpisov a ktorým sa dopĺňa zákon Slovenskej národnej rady č. 369/1990 Zb. o obecnom 
zriadení v znení neskorších predpisov a v zmysle platných Zásad hospodárenia a nakladania s 
majetkom obce Štiavnik Čl. 8 Dôvody hodné osobitného zreteľa a podmienky zníženia ceny, 
písm. k,

za cenu podľa VZN č. 1/2011 v znení dodatku č. 1/2020, t.j. 24   €/rok  ( 1 € x  24 m2).    
  
HLASOVANIE:  za – 11, proti – 0, zdržal sa - 0, nehlasoval - 0

Blažej Michút – žiadosť o     zámenu pozemkov v     podielovom spoluvlastníctve   

Predseda  stavebnej  komisie,  Bc.  Jozef  Glonek  prezentoval  pred  poslancami  odporúčanie 
členov  stavebnej  komisie,  aby  si  p.  Michút  najprv  vysporiadal  podiely  ostatných 
spoluvlastníkov v predmetných pozemkoch, v ktorých má obec podiel a potom sa uvidí, či je 
zámena pre obec relevantná.  

Obecné zastupiteľstvo v Štiavniku  odporučilo   p.  Blažejovi  Michútovi,  bytom  Štiavnik 
1209,  013  55   Štiavnik,  aby  si  najprv  vysporiadal  podiely  ostatných  spoluvlastníkov  v 
predmetných pozemkoch  a až potom môže žiadať o zámenu. 

HLASOVANIE:  za – 11, proti – 0, zdržal sa - 0, nehlasoval - 0

p. Štefan Krajči – žiadosť o     pozemok pod garáž  

Predseda stavebnej komisie, Bc. Jozef Glonek prítomných informoval, že stavebná komisia 
odporúča prenajať časť z pozemku  CKN 235 na postavenie prístrešku o výmere 4x5 metrov 
pre p. Krajčiho s p. Oľgou Šutarovou. 
Občan p. Peter Kramář nesúhlasí s tým, aby sa mu ukrojilo z pozemku, ktorý má v prenájme 
a poctivo zaň platí nájom. Pripomenul, že celú šírku pozemku má v prenájme rozdelenom na 
dve nájomné zmluvy. 



Poslanec Dušan Mišejka sa pýtal p. Šutarovej, či má v prenájme celý pozemok pán Kramář, 
na čo odpovedala, že celý on v prenájme nemá.  Podľa poslanca by bolo najlepšie, keby sa 
dohodli medzi sebou, veď sú susedia. 
Poslanec Miroslav Vároš pripomenul, že najprv musí obec vypovedať starú nájomnú zmluvu, 
až potom sa môže časť pozemku prenajímať niekomu druhému.
Starosta  obce si  myslí,  že  treba uspokojiť  aj  p.  Šutarovú a p.  Krajčiho,  nakoľko  sú naši 
rovnocenní občania. Je to obecný pozemok, je vhodné objektívne vyhovieť všetkým. 
Poslanec Bc. Jozef Glonek súhlasil, že preto sa prenajíma na dobu určitú, aby sa prípadne 
vyhovelo aj ďalším občanom, keď to potrebujú. 

Starosta  obce  navrhol,   aby  stavebná  komisia  preverila,  či  je  celý  predmetný  pozemok 
v prenájme a ak áno, nájsť riešenie na žiadosť pána Štefana Krajčiho, bytom Štiavnik 1264, 
013 55  Štiavnik, s čím súhlasili aj poslanci OZ. 

Žiadosť  o     podpísanie  návrhu  zmluvy  o     prevode  vlastníctva  č.  04140/2023-PKZP-  
K40361/23.00   mandátnym certifikátom

Starosta  obce  poslancom  pripomenul,  že  obec  sa  od  roku  2017  snaží  od  Slovenského 
pozemkového fondu odkúpiť parcelu pri pošte pod plánovaným chodníkom v centre obce. 
Po 8 ročnom dohadovaní a neustálom dokladaní stavebných povolení, územných rozhodnutí, 
uznesení  o verejnoprospešnej  stavbe,  predložení  záväznej  časti  územnoplánovacej 
dokumentácie  obce  nám  konečne  poslali  návrh  zmluvy  o prevode  vlastníctva,  ktorú  keď 
podpíše, nám musia ešte schváliť na rade SPF.

Obecné zastupiteľstvo v  Štiavniku
A. schvaľuje

odkúpenie pozemku, novovytvorenej parcely č. CKN 4062/5 – zastavaná plocha a nádvorie 
vo výmere 37 m2, vytvorenej z parc.č. EKN 1194 – zastavaná plocha a nádvorie vo výmere 
88 m2, zapísanej na LV č. 8874 v k.ú. Štiavnik v zmysle GP č. 17-47 680 415/2016 zo dňa 
18.11. 2016, úradne overeného Katastrálnym odborom Okresného úradu Bytča dňa 01.12. 
2016 pod č. 578/2016 za cenu 1 147 eur,

B. schvaľuje,
aby starosta obce, Ing. Štefan Vároš podpísal zmluvu o prevode vlastníctva č. 04140/2023-
PKZP-K40361/23.00  na predmetný pozemok medzi Slovenským pozemkovým fondom, so 
sídlom Búdkova 36, 817 15  Bratislava a obcou Štiavnik, so sídlom Štiavnik 1350,013 55 
Štiavnik. 

HLASOVANIE:  za – 11, proti – 0, zdržal sa – 0, nehlasoval – 0

p. Peter Kramář  – žiadosť o     odkúpenie parcely  

Občan p. Peter Kramář žiada o odkúpenie parcely CKN 235 , ktorú má teraz v prenájme. Pred 
niekoľkými rokmi obec odpredávala tieto pozemky žiadateľom.  Podľa neho patrili  kedysi 



tieto pozemky za cestou občanom, ktorí majú pri ceste rodinné domy, boli to súvislé parcely, 
ktoré preťala stavba cestnej komunikácie.  
Starosta  obce  uviedol,  že  sa  nedá  preukázať  jeho tvrdenie,  že  tie  pozemky kedysi  patrili  
súkromným vlastníkom. Starosta obce pripomenul, že obec nepredáva len tak pozemky v jej 
vlastníctve. Musela by sa vyhlásiť obchodná verejná súťaž, v ktorej kto ponúkne vyššiu sumu, 
ten vyhráva. 
Poslankyňa Mgr. Mária Belková pripomenula, že obec kedysi zamieňala s občanmi, ktorí mali 
podiel na Zbernom dvore. 
Poslanec Bc. Jozef Glonek navrhol, aby p. Kramář ponúkol obci nejaký pozemok na zámenu. 

Návrh uznesenia:

Obecné zastupiteľstvo v Štiavniku 
A. schvaľuje

trvalú prebytočnosť parc.č. CKN 235 – záhrada vo výmere 247 m2, zapísanej na LV č. 2741 
v kat.úz. Štiavnik,

B. schvaľuje
zámer odpredaja parc.č. CKN 235 – záhrada vo výmere 247 m2, zapísanej na LV č. 2741 
v kat.úz. Štiavnik, 
pre p. Petra Kramářa, Štiavnik 90, 013 55  Štiavnik  z dôvodu hodného osobitného zreteľa v 
zmysle ustanovenia § 9a ods. 15 písm. f)  zákona Slovenskej národnej rady č. 138/1991 Zb. o 
majetku obcí v znení    Zákona č. 137/2023 Z. z., ktorým sa mení a dopĺňa zákon Slovenskej 
národnej  rady č.  138/1991 Zb.  o majetku  obcí  v znení  neskorších predpisov a  ktorým sa 
dopĺňa  zákon  Slovenskej  národnej  rady  č.  369/1990  Zb.  o  obecnom  zriadení  v  znení 
neskorších predpisov a v zmysle platných Zásad hospodárenia a nakladania s majetkom obce 
Štiavnik

za cenu podľa prieskumu trhu,  13,50 € /m2,   t.j. 3 334,50   €  ( 13,50 € x  247 m2).    

Prítomní poslanci OZ:  
Mgr. Mária Belková, Katarína Bobríková,  Štefan Bočinec, Štefan Fajbík, Bc. Jozef Glonek, 
Štefan Harvanec,  Bc. Jaroslav Kuciak, Mgr. Michal Kuciak, MBA, Dušan Mišejka, Milan 
Mišutka,  Miroslav Vároš 
HLASOVANIE:
ZA: 
PROTI: 
ZDRŽAL SA:  Mgr. Mária Belková, Katarína Bobríková, Štefan Bočinec, Štefan Fajbík,  Bc. 
Jozef Glonek, Štefan Harvanec, Bc. Jaroslav Kuciak, Mgr. Michal Kuciak, MBA,  Dušan 
Mišejka,  Milan Mišutka, Miroslav Vároš
NEHLASOVAL:

Uznesenie nebolo prijaté. 

p. Peter Možucha – žiadosť o     odpredaj pozemku  

Starosta obce prečítal predmetnú žiadosť. 



Obecné zastupiteľstvo v Štiavniku  schválilo,   aby  žiadosť  p.  Petra   Možuchu,  bytom 
Štiavnik 340, 013 55  Štiavnik prejednala stavebná komisia.  

HLASOVANIE:  za – 11, proti – 0, zdržal sa - 0, nehlasoval - 0

Ing. Stanislav Jendrišák – žiadosť o     nájom pozemku  

Predseda  stavebnej  komisie,  Bc.  Jozef  Glonek  neodporúča  prenajať  časť  pozemku  na 
osadenie samoobslužného pultu na predaj kahancov, aby neboli ukrátené kamenné predajne 
v naše obci. 

Návrh uznesenia: 

Obecné zastupiteľstvo v  Štiavniku
A. schvaľuje
prebytočnosť časti, t.j. 1 m2 z pozemku, parc.č. CKN 35/1 – zastavaná plocha a nádvorie o 
výmere 633 m2, zapísanej na LV č. 8746 v kat.úz. Štiavnik,

B. schvaľuje
zámer prenájmu časti, t.j. 1 m2 z pozemku, parc.č. CKN 35/1 – zastavaná plocha a nádvorie o 
výmere 633 m2, zapísanej na LV č. 8746 v kat.úz. Štiavnik,

pre Ing. Stanislava Jendrišáka, Jána Reka 13, 010 01 Žilina, z dôvodu hodného osobitného 
zreteľa  v  zmysle  ustanovenia  §  9aa  ods.  2  písm.  e)  zákona  Slovenskej  národnej  rady  č. 
138/1991 Zb. o majetku obcí v znení    Zákona č. 137/2023 Z. z., ktorým sa mení a dopĺňa 
zákon Slovenskej národnej rady č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších predpisov 
a ktorým sa dopĺňa zákon Slovenskej národnej rady č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v 
znení neskorších predpisov a v zmysle platných Zásad hospodárenia a nakladania s majetkom 
obce Štiavnik Čl. 8 Dôvody hodné osobitného zreteľa a podmienky zníženia ceny, písm. c,

za cenu podľa VZN č. 1/2011 v znení dodatku č. 1/2020, t.j.  10  €/rok  ( 10 € x  1 m2).    

Prítomní poslanci OZ:  
Mgr. Mária Belková, Katarína Bobríková,  Štefan Bočinec, Štefan Fajbík, Bc. Jozef Glonek, 
Štefan Harvanec,  Bc. Jaroslav Kuciak, Mgr. Michal Kuciak, MBA, Dušan Mišejka, Milan 
Mišutka,  Miroslav Vároš 
HLASOVANIE:
ZA: 
PROTI: 
ZDRŽAL SA:  Mgr. Mária Belková, Katarína Bobríková, Štefan Bočinec, Štefan Fajbík,  Bc. 
Jozef Glonek, Štefan Harvanec, Bc. Jaroslav Kuciak, Mgr. Michal Kuciak, MBA,  Dušan 
Mišejka,  Milan Mišutka, Miroslav Vároš
NEHLASOVAL:

Uznesenie nebolo prijaté.



p. Beňadik Machciník – žiadosť o     prenájom nehnuteľného majetku obce  

Starosta obce prečítal predmetnú žiadosť. 

Obecné zastupiteľstvo v Štiavniku  schvaľuje,  aby žiadosť p. Beňadika Machciníka, bytom 
Štiavnik 99, 013 55  Štiavnik prejednala stavebná komisia. 

HLASOVANIE:  za – 11, proti – 0, zdržal sa - 0, nehlasoval - 0

p. Michal Borovička – žiadosť o     prenájom pozemku pod dvoj-garáž  

Predseda stavebnej komisie, Bc. Jozef Glonek prítomným vysvetlil, že sú tam už osadené dve 
garáže. Poslanec Bc. Jaroslav Kuciak dodal, že p. Borovička chce osadiť montovanú garáž na 
betónové pätky. Stavebná komisia odporúča časť pozemku prenajať.
Poslanec  Štefan Fajbík sa opýtal,  či  je  pozemok naozaj   vo vlastníctve  obce,  aby nebolo 
vlastníkom Povodie Váhu, načo Bc. Jozef Glonek odpovedal, že je obecný. 

Obecné zastupiteľstvo v  Štiavniku
A. schválilo

dočasnú prebytočnosť  časti,t.j.  40 m2 z pozemku, parc.č. CKN 4242/62 – vodná plocha o 
výmere  1333 m2, zapísanej na LV č. 2741 v kat.úz. Štiavnik,

B. schválilo
zámer prenájmu časti,t.j. 40 m2 z pozemku, parc.č. CKN 4242/62 – vodná plocha o výmere 
1333 m2, zapísanej na LV č. 2741 v kat.úz. Štiavnik,

pre  p.  Michala  Borovičku,  Štiavnik,   z  dôvodu  hodného  osobitného  zreteľa v  zmysle 
ustanovenia  §  9aa  ods.  2  písm.  e)  zákona  Slovenskej  národnej  rady  č.  138/1991  Zb.  o 
majetku obcí v znení    Zákona č. 137/2023 Z. z., ktorým sa mení a dopĺňa zákon Slovenskej 
národnej  rady č.  138/1991 Zb.  o majetku  obcí  v znení  neskorších predpisov a  ktorým sa 
dopĺňa  zákon  Slovenskej  národnej  rady  č.  369/1990  Zb.  o  obecnom  zriadení  v  znení 
neskorších predpisov a v zmysle platných Zásad hospodárenia a nakladania s majetkom obce 
Štiavnik Čl. 8 Dôvody hodné osobitného zreteľa a podmienky zníženia ceny, písm. k,

za cenu podľa VZN č. 1/2011 v znení dodatku č. 1/2020, t.j.  40  €/rok  ( 1 € x  40 m2).    

HLASOVANIE:  za – 11, proti – 0, zdržal sa - 0, nehlasoval - 0

p. Tomáš Palko a     spol. – žiadosť o     opravu cestnej komunikácie  

Starosta obce prečítal predmetnú žiadosť, vysvetlil, že sa jedná o ulicu k p. Fujačkovi smerom 
hore. 



Poslanec  Bc.  Jaroslav  Kuciak  informoval,  že  p.  Palko  mu  hovoril,  že  žiadosť  podal 
s ostatnými obyvateľmi, aby o tom obec vedela, že je potrebné to v blízkej budúcnosti riešiť.
Poslanec  Bc.  Jozef  Glonek  je  toho  názoru,  že  nakoľko  prebieha  ďalšia  bytová  výstavba 
a cesta sa ďalej znehodnocuje, treba počkať.

Obecné  zastupiteľstvo  v Štiavniku   zobralo   na  vedomie   žiadosť  p.  Tomáša  Palku 
a ostatných vlastníkov okolitých domov o vyasfaltovanie miestnej cesty nachádzajúcej sa na 
parc.č. EKN 13190/80 a CKN 4141 v dĺžke 200 m.

HLASOVANIE:  za – 11, proti – 0, zdržal sa - 0, nehlasoval - 0

p. Tomáš Palko a     Mgr. Jana Palková – žiadosť o     prejednanie požiadaviek na obecnom   
zastupiteľstve

Starosta obce prečítal predmetnú žiadosť. 
Poslanci  Bc.Jozef  Glonek  a Bc.  Jaroslav  Kuciak  súhlasia  s osadením  zrkadiel  kvôli 
zachovaniu bezpečnosti  cestnej  premávky.   Poslanec Bc. Jaroslav Kuciak pripomenul,  že 
zrkadlo je potrebné osadiť aj na Lúčkach. Tiež sa opýtal na už schválené verejné osvetlenie 
k p.  Králikovej.  Starosta  obce odpovedal,  že  keď sa s ňou rozprával,  povedala mu,  že ho 
nepotrebuje. 

Obecné zastupiteľstvo v  Štiavniku
A. schválilo

- osadenie  dopravných  zrkadiel  z oboch  strán  pri  odbočke  na  miestnu  cestu 
nachádzajúcu sa na parc.č. EKN 13190/80,

- osadenie pouličného osvetlenia k novostavbe rodinného domu súp.č. 1570

B. zobralo na vedomie
- žiadosť  o vyasfaltovanie  miestnej  cesty  nachádzajúcej  sa  na  parc.č.  CKN 4141 ku 

hranici pozemku okolo novostavby rodinného domu súp.č. 1570.

HLASOVANIE:  za – 11, proti – 0, zdržal sa - 0, nehlasoval - 0

20.  Rôzne

Návrh nájomnej zmluvy na byt pre p. Janu Illovú

Predseda bytovej komisie, Štefan Harvanec prítomných informoval, že prenájom bytu pre p. 
Fupšu sa ešte nevyriešil, nakoľko neboli predložené všetky doklady. Poslanec Miroslav Vároš 
doplnil, že p. Fupšová, ktorá má byt v prenájme, nedala ešte výpoveď z nájomnej zmluvy. 



Bytová komisia riešila žiadosť p. Illovej, ktorá žiada o prenájom bytu po zosnulom p. Illovi 
a dcéra p. Illovej – p. Murčová žiada o prenájom bytu jej mamy, v ktorom už aj tak býva. 
Obidvom žiadostiam navrhujú členovia  bytovej komisie vyhovieť. 

Obecné zastupiteľstvo v Štiavniku
A. schválilo

prenájom obecného bytu č. 26 v bytovom dome súp.č. 1330, vchod A pre p. Janu Illovú, rod. 
Kuciakovú, bytom Štiavnik 749, 013 55  Štiavnik,

B. schválilo,
aby starosta obce podpísal nájomnú zmluvu na prenájom horeuvedeného bytu medzi p. Janou 
Illovou, rod. Kuciakovou, bytom Štiavnik 749, 013 55  Štiavnik a Obcou Štiavnik, so sídlom 
Štiavnik 1350, 013 55  Štiavnik.      

HLASOVANIE:  za – 11, proti – 0, zdržal sa - 0, nehlasoval - 0

Návrh nájomnej zmluvy na byt pre p. Mariannu Murčovú

Obecné zastupiteľstvo v Štiavniku
A. schválilo

prenájom obecného  bytu  č.  14  v  bytovom dome  súp.č.  1330,  vchod  A pre  p.  Mariannu 
Murčovú, bytom Štiavnik 749, 013 55  Štiavnik,

B. schválilo,
aby  starosta  obce  podpísal  nájomnú  zmluvu  na  prenájom  horeuvedeného  bytu  medzi  p. 
Mariannou Murčovou, bytom Štiavnik 749, 013 55  Štiavnik a Obcou Štiavnik, so sídlom 
Štiavnik 1350, 013 55  Štiavnik.      

HLASOVANIE:  za – 11, proti – 0, zdržal sa - 0, nehlasoval - 0

Cenová ponuka na materiál a     prácu na zariadenie kancelárie pre podporný školský tím   
- psychológ a     pod.  

Starosta  obce  prítomným  vysvetlil,  že  riaditeľ  základnej  školy  má  nárok  zamestnať 
psychológa. 

Obecné  zastupiteľstvo  v Štiavniku   schválilo   obstaranie  stavebných  prác  a  potrebného 
materiálu na zariadenie kancelárie pre podporný školský tím v budove ZŠ za sumu max. 3 
000 eur. 

HLASOVANIE:  za – 11, proti – 0, zdržal sa - 0, nehlasoval - 0

Návrh na odvolanie Obecnej rady 



Poslanec Mgr. Michal Kuciak, MBA navrhol zrušenie Obecnej rady a skrátenie frekvencie 
zasadnutí OZ na 1x za mesiac.  Odôvodnil  to potrebou aktívneho zapájania,  participovania 
všetkých poslancov OZ na riešení problémov v obci, nie len členmi Obecnej rady. Keďže sa 
stretávajú len raz za 2 niekedy 3 mesiace, nie je čas riešiť všetky problémy do hĺbky. Jeho 
zámerom  je,  aby  poslanci  OZ  fungovali  lepšie  ako  zoskupenie  ľudí,  ktorí  rozhodujú 
o dôležitých otázkach a budúcom vývoji v našej obci. Napr. obec podala žiadosť o NFP na 
zberné vozidlo, a on ani nevedel, že nám žiadosť neschválili. 
Starosta obce podotkol, že to bude nielen časovo ale aj finančne náročné. 
Poslanec Dušan Mišejka navrhol, že sa teda nemusia stretávať každý mesiac, aspoň raz za dva 
mesiace. Pointou ostáva, že v menšej skupinke poslancov sa  niečo dohodne a ostatní nie sú 
informovaní.  

S tým súhlasil  aj  poslanec  Miroslav  Vároš,  to  sa  týka  aj  zmeny vo vývoze  komunálneho 
odpadu. Nevyšlo z jeho hlavy, aby bol vývoz iba raz za mesiac.  V týždni sa stretli 9 poslanci 
na Obecnom úrade, ktorí spolu zastupovali viac ako 3 000 voličov a zo stretnutia napísal Mgr. 
Michal Kuciak, MBA  zápisnicu, v ktorej od starostu obce  požadovali ponechať vývoz 2x za 
mesiac,  zorganizovať stretnutie  s  občanmi a informovať  ich tiež o tom, či  sa budú alebo 
nebudú  preplácať  žetóny,  ktoré  im  ostali.  9  poslanci  sa  rozhodli  a starosta  obce  ich 
rozhodnutie nerešpektoval. 

Starosta  obce  prítomným  pripomenul,  že  sa  pripravoval  kalendár  na  rok  2024,  kde  sa 
uvádzajú  aj  dni  vývozu  plastov  a komunálneho  odpadu  (TKO).  Preto  obvolal  všetkých 
poslancov OZ, vysvetlil im situáciu a oni súhlasili s vývozom TKO  raz za mesiac. Neskôr sa 
dozvedel, že o týždeň sa poslanci za jeho chrbtom zišli a zmenili názor. 
Poslanec Milan Mišutka namietol, že v sobotu večer volal starosta obce poslancom každému 
jednotlivo, ale oni majú rozhodovať spoločne na zasadnutí OZ.  

Poslanec Štefan Harvanec pripomenul,  že tiež nebol  vždy členom Obecnej  rady. Keď bol 
novým poslancom a nebolo mu niečo jasné, prišiel na obecný úrad a opýtal sa starostu obce. 
Poslanec Bc. Jozef Glonek súhlasil, že každý poslanec môže prísť za starostom obce a opýtať 
sa ho na niečo, čo je mu nejasné.  Sám inicioval stretnutie poslancov OZ preto, lebo chcel,  
aby sa k tomu vyjadrili aj občania.  Pointa bola, aby sa to vyhlásilo a mohli prísť občania na 
stretnutie so starostom obce, aby sa vyjadrili, či so zmenou frekvencie vývozov TKO súhlasia 
či nie. Na stretnutie prišlo cca 8 ľudí, to asi znamená, že ostatní nemajú námietky. 
 
Starosta obce prítomným pripomenul, že ako poslanci OZ sa môžu stretávať kedy chcú a kde 
chcú, no na to, aby boli ich závery zákonne právoplatné, musí byť zasadnutie OZ. Starosta 
a poslanci OZ sú rovnocennými partnermi.  

Obecné zastupiteľstvo v  Štiavniku
A. zrušilo

Uznesenie č.  6/2022  o zriadení Obecnej rady, určení náplne jej práce a voľbe jej členov,

B. odvolalo
Obecnú radu v Štiavniku a všetkých jej členov. 

HLASOVANIE:  za -  8, proti -  2, zdržal sa - 1, nehlasoval – 0



Ďalšie návrhy 

Poslanec Miroslav Vároš tretí krát pripomenul, že priekopa oproti Obore danielov je totálne 
plná, voda tečie na cestu a opýtal sa, či obec oslovila Slovenskú správu ciest, načo starosta 
obce odpovedal, že nie.

Občan p. Peter Kramář sa opýtal, či by nebolo možné osadiť retardér v úseku, kde rýchlo 
jazdia  autá.  Starosta  obce  odpovedal,  že  príde  projektant  a zhodnotí  dopravnú  situáciu 
v Novej Žiline. 
Poslanec Štefan Fajbík je toho názoru,  že nebezpečná je aj  oblasť od kostola  smerom do 
Bytče.
Poslanec  Dušan Mišejka navrhuje  osadiť  v centre  obce  dve  kamery,  najmä  popred školu, 
nakoľko tadiaľ prechádza množstvo detí. 
Starosta obce pripomenul, že máme vypracovanú  štúdiu na kamery, najprv však vyriešime 
Zberný  dvor.  V obci  máme  2  kamery  na  Dome  smútku,  1  na  stĺpe  oproti  Zdravotnému 
stredisku, 1 na ďalšom stĺpe pri Zdravotnom stredisku a 1 na detskom ihrisku. 

Poslanec Bc. Jaroslav Kuciak sa opýtal, ako dopadlo odvolanie obce proti 10 % korekcii na 
škôlku? Starosta obce odpovedal, že z UVO nám odpísali, že sme postupovali správne.

Poslanec  Milan Mišutka sa opýtal,  v koho vlastníctve  je  nástenka pri  moste oproti  pošte, 
pretože vzhľadovo je v strašnom stave. Starosta obce odpovedal, že je majetkom VÚC.

21.  Záver

Starosta obce poďakoval poslancom za účasť a zasadnutie obecného zastupiteľstva ukončil. 

V Štiavniku, dňa  15.12.2023

Zapísala: Ing. Silvia Parčišová    ....................
                                                                       

Podpísané dňa:   22.12. 2023

................................
  Ing. Štefan Vároš 
    starosta obce 

Overovatelia zápisnice: 

Štefan Fajbík                              ...................... 
                                                                          
Miroslav Vároš                           ......................
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